
 

Αθήνα, 2/5/2025 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς την κυρία και τον κύριο Υπουργό :  

- Παιδείας, Θρησκευµάτων και Αθλητισµού  

- Υποδοµών και Μεταφορών  

Θέµα: Κατάρρευση ψευδοροφής σε δηµοτικό σχολείο στα Φιλιατρά – Επείγουσα ανάγκη 

για εθνικό σχέδιο αποκατάστασης και ασφάλειας των σχολικών υποδοµών  

 Στις 30 Απριλίου σηµειώθηκε κατάρρευση ψευδοροφής σε αίθουσα διδασκαλίας του 1ου 

Δηµοτικού Σχολείου Φιλιατρών. Ευτυχώς, το περιστατικό συνέβη εκτός ωρών λειτουργίας του 

σχολείου, αποφεύγοντας έτσι τραυµατισµούς µαθητών και εκπαιδευτικών. Το γεγονός αυτό 

υπογραµµίζει τα πολύ σοβαρά προβλήµατα που αντιµετωπίζουν οι σχολικές υποδοµές στη χώρα 

µας.  

 Η Διδασκαλική Οµοσπονδία Ελλάδας (ΔΟΕ) καταγγέλλει την απαξίωση των σχολικών 

υποδοµών και τη λογική του κόστους που επικρατεί στην αντιµετώπιση των αναγκών 

συντήρησης και ασφάλειας των σχολείων, χαρακτηρίζοντας την κατάσταση επικίνδυνη και 

εγκληµατική.  

 Επιπλέον, σύµφωνα µε την Οµοσπονδία Λειτουργών Μέσης Εκπαίδευσης (ΟΛΜΕ), η 

πλειονότητα των σχολικών µονάδων αντιµετωπίζει σοβαρά προβλήµατα υποδοµών, µε µόλις ένα 

µικρό ποσοστό –περίπου 5%– να προβλέπεται να ενταχθεί σε προγράµµατα κτιριακής 

αναβάθµισης, τη στιγµή που οι ανάγκες είναι καθολικές.  

Επειδή έχουν καταγραφεί αρκετά περιστατικά κατάρρευσης ή σοβαρής φθοράς σε σχολικές 

υποδοµές στην Ελλάδα, αναδεικνύοντας την ανάγκη για άµεση παρέµβαση και αναβάθµιση των 

σχολικών κτιρίων. 
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Επειδή η κατάσταση απαιτεί άµεση και συντονισµένη δράση από τα αρµόδια Υπουργεία, µε 

στόχο την αποκατάσταση της ασφάλειας και της λειτουργικότητας των δηµόσιων σχολείων της 

χώρας. 

Ερωτώνται οι αρµόδιοι Υπουργοί: 

1. Ποια είναι τα επίσηµα στοιχεία για την κατάσταση των σχολικών υποδοµών στη χώρα; 

Πόσα σχολικά κτίρια κρίνονται ακατάλληλα ή χρήζουν άµεσης ανακαίνισης; 

2. Ποια είναι τα κριτήρια επιλογής των σχολικών µονάδων που εντάσσονται σε προγράµµατα 

κτιριακής αναβάθµισης; Πώς διασφαλίζεται η ισότιµη µεταχείριση όλων των περιοχών της 

χώρας; 

3. Ποια µέτρα έχουν ληφθεί για την πρόληψη παρόµοιων περιστατικών στο µέλλον; Υπάρχει 

σχέδιο για τον τακτικό έλεγχο και συντήρηση των σχολικών κτιρίων; 

4. Ποιος είναι ο προγραµµατισµός για την αύξηση της χρηµατοδότησης της δηµόσιας 

εκπαίδευσης, ώστε να καλυφθούν όλες  οι ανάγκες σε ασφαλείς και υποδοµές απόλυτα 

προσβάσιµες σε όλες και όλους; 

Η ερωτούσα βουλευτής  

Μάλαµα Κυριακή 




